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Special Envoy Williamson’s Visit to Sudan 
 

During a visit to Sudan from August 8-14, President Bush’s Special Envoy to 
Sudan, Ambassador Richard S. Williamson, had productive meetings with the 
Government of National Unity.  Special Envoy Williamson visited Abyei and Agok to 
review progress on the implementation of the Abyei Roadmap Agreement and reviewed 
the humanitarian response in Agok.  He also visited the Darfur region where he met with 
the United Nations-African Union Mission in Darfur (UNAMID) command and 
encouraged more rapid deployment of peacekeeping forces.  While in North Darfur State, 
Williamson had a meeting with Senior Assistant to the President Minni Minnawi, the 
leader of the Sudan Liberation Army’s largest faction, to discuss implementation of the 
Darfur Peace Agreement. 
 
For more information on and pictures of the Special Envoy’s visit to Sudan, please visit: 
 
http://sudan.usembassy.gov/ 
 
 
 
 
 

  زيارة المبعوث الخاص للرئيس الأميرآي  للسودان
  

 أجرى السفير ريتشارد ويليامسون 2008 أغسطس 14 إلى 8خلال زيارته للسودان في الفترة من 
أقوك للاطلاع زار المبعوث الخاص ويليامسون أبيي و. لقاءات مثمرة مع حكومة الوحدة الوطنية

على ما أحرز من تقدم بشأن تطبيق خارطة طريق أبيي وقام بمراجعة مدى الاستجابة للاحتياجات 
بقيادة البعثة المشترآة للاتحاد الأفريقي والأمم آما زار منطقة دارفور حيث التقى . الإنسانية في أقوك

وحث على التعجيل بدرجة أآبر بنشر قوات ) يوناميد(المتحدة في دارفور المعروفة اختصارا باسم 
وأثناء وجوده في ولاية شرق دارفور عقد ويليامسون اجتماعا مع ميني ميناوي آبير . حفظ السلام

رير السودان أآبر فصيل بالإقليم، حيث ناقش معه تطبيق مساعدى الرئيس السوداني وقائد جيش تح
  .اتفاق سلام دارفور

  
     : لمزيد من المعلومات والصورعن زيارة المبعوث الخاص للسودان، نرجو زيارة الموقع التالي

 
 

http://sudan.usembassy.gov/ 
 


